
Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 5/24
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“)
Datum: 07.10.2024 v 18.00 hod., Základní škola Jana Palacha
Přítomni:

Omluvili se:
Neomluveni:
Host:

Harsa, Skřivan, Lenk, Doležal, Kalenda, Balšánková, Suchánek

Götz, Ptáček, Zmeková
Hájková

Člen RM, ZM: nepřítomen
Příští jednání: 18.11.2024 v 18.00 hod., Základní škola Jana Palacha

1) Program jednání včetně krátkého komentáře:
● Demolice OC Pasáže

○ Na základě odborného posudku podalo SVJ v nejbližším okolí OC Pasáže námitky proti demolici
OC Pasáže ke stavebnímu úřadu, čímž došlo k pozastavení projektu. V současné době probíhají
jednání právního zástupce sousedních SVJ s investorem, jejichž cílem je dosažení oboustranně
výhodné dohody mezi investorem a sousedními domy.

● Družina
○ Dle informací od pana starosty se připravovaný projekt stavby rozšíření základní školy Jana

Palacha, v místě budovy bývalé družiny, v současné době realizovat nebude díky očekávanému
brzkému poklesu počtu žáků základních škol v regionu.

● Potkani
○ Na celém Šipší se stále nachází řada aktivních nor potkanů. Osadní výbor žádá o informace týkající

se harmonogramu plošné deratizace a konkrétních míst, kde deratizace probíhá.
○ Osadní výbor žádá o informaci, jak bude město Kutná Hora dále postupovat v této problematice.

● Nové veřejné prostranství (vlastnictví Kaufland Česká republika v.o.s) za prodejnou Kaufland
○ J. Doležal se dotázal společnosti Kaufland na nejčastější dotazy veřejnosti a to následně:

■ Dotaz č.1 - Mlatová cesta je finální povrch, nebo bude položena zámková dlažba?
● Odpověď - Ano mlatová cesta je finální podoba.

■ Dotaz č.2 - Budete přidávat zeleň (hlavně u prostoru laviček)? Stromy, keře?
● Odpověď - Jakmile budou vhodné klimatické podmínky pro výsadbu, budou vysazeny

stromy dle požadavku Odboru životního prostředí. Předpoklad je říjen 2024.
■ Dotaz č. 3 - Budete přidávat do prostranství inventář typu odpadkové koše, stojan pro sáčky na

psí exkrementy?
● Odpověď - Inventář byl naplánován dle podmínek stavebního povolení.

● Nové instalace LED veřejného osvětlení (VO) v souvislosti s výstavbou prodejny LIDL
○ Jedná se o dopravní úseky připojovacích cest k parkovišti prodejny LIDL a to severní (z ulice Nad

Sady) a jižní (z ulice Opletalova).
○ J. Doležal uvedl souvislosti změny oproti původnímu stanovisku dokumentu Města KH "Požadavky

na vybudování veřejného osvětlení projektu LIDL - severní připojení". Zmínil osobní schůzku
z dubna 2024 s panem starostou, radním v gesci VO Ing. Tremlem, paní vedoucí Štolbovou
a referentem Technického oddělení OSM MěÚ p. Draslarem.

○ Osadní výbor děkuje TO MěÚ za úpravu projektové dokumentace S a J cesty v souladu
s usnesením Osadního výboru, ze dne 11.3.2024, použít LED lampy s označení “PC AMBER”.

○ Osadní výbor znovu žádá o poskytnutí technické dokumentace (světelný výpočet) viz usnesení
Osadního výboru ze dne 11.3.2024 "TO: Prosíme o zaslání světelného výpočtu intenzity osvětlení u
S a J cesty k LIDLu a datový list svítidel."

○ Osadní výbor žádá o poskytnutí projektové dokumentace jižní cesty zahrnující ulici Opletalova (viz
email J. Doležala na TO MěÚ ze dne 30.8.2024) viz usnesení Osadního výboru ze dne 11.3.2024.



2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM:
● TS/TO: Prosíme o zkrácení keře nacházejícího se poblíž budovy ubytovny u vekého fotbalového hřiště

TJ Sparta - zasahuje v pochozí výšce do vozovky a zejména do pruhu pro cyklisty.
● TS/TO: Žádáme o ořez stromu (Lípa) z boku domu Jana Palacha 150 (větve vstupují do fasády) a dále o

zkrácení větví keře poblíž vstupu do domu Jana Palacha 150.
● TS/TO: Poblíž Jana Palacha 153 - z kanálu vyrůstá strom. Prosíme o odstranění.
● TS/TO: Připomínáme nutný úklid zalévacích vaků u stromů před zimou. Hrozí jejich poškození blížícím

se mrazem.
● TS/TO: Prosíme o přesnou informaci: Kdo kontroluje práci po dokončeném zónovém úklidu?
● TS/TO: Prosíme o dodání slibovaného “pítka” k mlžítku umístěném na “Šalátkově náměstí” a to

ideálně tak, aby bylo možné ho použít na jaře v příštím roce.
● TS/TO: Prosíme o zadání pravidelného úkolu pro TS a tím je plošný postřik Ibišků proti mšicím (např.

poblíž Ortenova 92) během zón. úklidů.
● TS/TO: Opětovně žádáme o poskytnutí technické dokumentace (světelný výpočet) viz usnesení

Osadního výboru ze dne 11.3.2024 "TO: Prosíme o zaslání světelného výpočtu intenzity osvětlení u S
a J cesty k LIDLu a datový list svítidel."

● TS/TO: Žádáme o poskytnutí projektové dokumentace jižní cesty zahrnující ulici Opletalova viz
usnesení Osadního výboru ze dne 11.3.2024 a viz email J. Doležala na TO MěÚ ze dne 30.8.2024

Zapsal: Jan Harsa
Podepsal: Šárka Zmeková
Ověřil: Martin Suchánek, Josef Doležal


